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Z á p i s 
 

z 18. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 16. 12. 2010 od 10:00 hod.  

v salónku restaurace GRILL DURAN v Hradci Králové, Sekaninova 398 

 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. Jirásko, Ing. Táborský, Ing. Derner, pan Dohnálek 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení programu 

jednání a představení přizvaných hostů 
2. Financování Královéhradeckého kraje, závěr roku 2010 – rizikové faktory 
3. Státní rozpočet pro rok 2011, vztah do rozpočtu ÚSC – informace 
4. Různé  
5. Závěr 
 
Jednání v 10:10 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení 
ověřovatele zápisu, schválení programu jednání a představení přizvaných hostů 
  
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 

 
§ jednomyslně byl schválen program 18. jednání finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
 
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu Ing. Karel Janeček 
 
 
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů  
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Hlasování: 
         Pro  11 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 

§ jednomyslně byl schválen zápis ze 17. jednání finančního výboru 
 

§ datum dalšího jednání výboru bude dne 20. 1. 2011 od 9,00 h  
 
 

Pan předseda předal slovo ředitelce Krajského úřadu JUDr. Křečkové, která přítomné v krátkosti 
seznámila s uskutečněným výběrovým řízením na vedoucího odboru investic. Připomněla roli, 
kterou investiční odbor by měl v budoucnosti mít.  
Dále informovala o tom, že dochází k novému rozdělení gescí mezi jednotlivé členy Rady 
Královéhradeckého kraje.   

 
K bodu 2 
Financování Královéhradeckého kraje, závěr roku 2010 – rizikové faktory 
K tomuto bodu hovořil Ing. Miloslav Nejedlý, vedoucí ekonomického odboru. Podkladové 
materiály byly všem zúčastněným zaslány předem. Na úvod seznámil přítomné se stavem 
stávajících finančních prostředků a s daňovou výtěžností a rizikovými faktory, které přechází 
často i jako neřešené do r. 2011 a dále.  
 
Diskuse: pan Bém, Ing. Mázl, Ing. Záleský, pan Kebus, Ing. Nejedlý, pan Hübsch, Ing. 
Maršíková, Ing. Hlavatý, Ing. Janeček, pan Vrabec, Bc. Kalenda, pan Daniel, Mgr. Behan 

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
 
Hlasování: 
         Pro  12 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/18/121/2010 
Finanční výbor Královéhradeckého kraje 
I. 
 
 
 
II.              

B e r e  n a  v ě d o m í 
Zprávu o financování Královéhradeckého kraje v závěru roku 2010 spolu 
s rizikovými faktory prolínajícími se do r. 2011 a dále 
 
Ž á d á  
1. Odbor zdravotnictví, aby na následující jednání Finančního výboru 
Královéhradeckého kraje, které se uskuteční dne 20. 1. 2010, pozval samostatně a 
výhradně: 
a) zástupce jednotlivých nemocnic k osvětlení otázky týkající se problematiky 
finančního ohodnocení lékařů a  otázky samotného hospodaření nemocnic 
b) pana Nádvorníka k vyjasnění otázek týkajících se provozování lékáren a 
distribuce léčiv 
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2. Odbor grantů a dotací, aby na následující jednání Finančního výboru 
Královéhradeckého kraje, které se uskuteční dne 20. 1. 2010, pozval zástupce 
Centra EP – PO i a.s., kteří předloží aktuální stav připravovaných projektů a 
disponibility jejich financování i těch, které se v současné době realizují. Zároveň 
na tomto jednání bude zajištěna účast odboru. 
 
 
 

  
 
K bodu 3 
Státní rozpočet pro rok 2011, vztah do rozpočtu ÚSC – informace 
 
K tomuto bodu informaci podal Ing. Miloslav Nejedlý. 
 
 
 
K bodu 4 
Různé 
 
Přítomným poskytnuta informace týkající se dílčího přezkoumání obcí v roce 2010 – zejména 
obcí, které mají zásadně negativní stav hospodaření. 
 
Na následující jednání Finančního výboru Královéhradeckého kraje, které se uskuteční dne  
20. 1. 2010, bude pozván Ing. Tichý  - vedoucí odboru investic /přínos tohoto kroku pro 
hospodaření KHK/. 
 
 
 
K bodu 5 
Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, ve 13:05 hodin jednání ukončil.  
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - ing. Karel Janeček 


